
    
  

Aanwezig: René,  Lydia, Perry, Ilse, Heike, Jolanda, Berry, Argo 
Afwezig: Diana, Marcia, Femke, Gera 
 
  

Punt   Omschrijving  Notulen  Actie  

1  Opening + mededelingen   
  

René opent de vergadering en wenst iedereen 
welkom.   
  
Mededeling:  

- René en Perry hebben een gesprek 
gehad met Dolf Bakkers (GOO-raad) 
ter kennismaking. 

  
  
  
  
  

2  Notulen KC-Raad   
17-03-2021   

- 3.1 Het Pedagogisch beleidsplan is 
goed bevonden door de GGD 

- 3.4 Vanuit KC-Raad krijgt ouder wel 
toegang tot informatie GOO-Raad 

- Er is geen reactie gekomen na oproep 
in octo-post voor nieuwe ouders KC-
Raad vanuit PW. Verdere actie volgt. 

- 12 Heeft Berry al ouders gevraagd 
voor meedenken inzet budget 
onderwijsachterstanden? Nee, als er 
meer concrete plannen zijn worden 
ouders gevraagd mee te denken. 

 Notulen  vastgesteld  

 

3  Binnengekomen post:  
1. WMS 
2. Info MR maart 2021 
3.Verkeersveiligheid 
4. Zelftesten 
5. Mail over afspraak Ab Groen 
6. Doorontwikkeling   
medezeggenschap 
7. Goo-Organogrammen 
8. LOC interne wijziging 
9.Agenda GOO-raad 25-5-21 
10. Pedagogisch Beleid 
11.Stagebeleid 2021-2025 
12. Vergoedingsregeling reiskosten 
GOO opvang 
13. Concept verzuimbeleid GOO 
14. CNV Basiscursus MR 5 okt. 
 
 
 

 
 
Geen opmerkingen 
 
  

  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Notulen 
Overlegvergadering MR / directie 
19-5-‘21 



 
 
 
 
 
 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
   

4   Activiteitenplan KCR Is aangepast en afgehandeld 
 

5  KindcentrumOndersteuningsProfiel 
(KOP) (concept) 

Hier wordt niet mee ingestemd. 
Argo heeft vernomen dat Ab Groen positief is 
om in goed overleg samen naar de 
geschillencommissie te gaan.  
Argo en/of Berry nemen dit op zich namens 
school. 

Berry 
Argo 

6  Taakverdeling 
clusterdirecteur/teamleiders 

Vanuit medewerkers van school komt terug 
dat sommige het lastig vinden wie ze waar 
voor moeten aanspreken. 
Reactie Berry: Gerben en ik zijn beide 
aanspreekpunt.  

 

7  Formatie schooljaar 2021-2022 
Groepsverdeling exc. Bezetting (update) 

Voor de nieuwe schoolformatie worden de 
NPO gelden meegenomen. Het schoolteam 
maakt dan de keuze wat het beste past voor 
octopus. Definitief schoolformatie 2021-2022 
volgt  volgende vergadering. 

 

8  Inspectierapport GGD Peuterwerk Na terugkoppeling met GGD is het 
opleidingsplan geheel opnieuw herschreven 
en goed bevonden. Bij PW is nu alles oké. 
  

 

9  Voorbespreking Nationaal 
Onderwijsprogramma + Tijdlijn + 
Schoolscan en analyse KC Octopus 

- Reactie van onderwijs collega, “is 
redelijk tevreden over de opbrengst 
scan”.               

-   N.a.v. schoolscan gaat het team een 
voorstel doen voor 2021/2022 met de 
extra behoeften/ extra middelen die 
nodig zijn. 

- Advies Perry oog te hebben op de 
behoefte per kind, per niveau en niet 
alleen voor de hele klas. 

- Ook vooral de ouders die niet alles 
kunnen volgen vanuit de O.C bij te 
praten en mee te nemen in wat er 
allemaal speelt. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



- De enquête was onduidelijk. Er werd 
niet gecommuniceerd of deze per kind 
ingevuld moest worden. Berry bekijkt 
de overzichtsresultaten en zal deze 
delen. 

Berry 

10 Speelplaats (update)  - Nieuwe toestellen zijn geplaatst 
(duikelrek en klimtoestel) 

- Gebruik grasveld voorzijde school: 
cluster 1-2 maakt geen gebruik, bij de 
andere clusters navragen. 

- Er loopt nog een bestelling voor een 
toestel voor de groepen 1-2  

 

11 Bestuursformatieplan  Is een speerpunt voor volgend schooljaar  

12 Jaarverslag en jaarrekening 
Stichting GOO 

 Krijgen we als deze beschikbaar is.  

13 Concept Kindcentrumgids - Dit jaar is er nog geen format voor de 
gehele stichting. Goo bekijkt wat er 
wettelijk verplicht  in een schoolgids 
opgenomen moet worden. Scholen 
zelf nog dingen toevoegen. GOO-
Raad moet nog instemmen. 

- Geel is gewijzigd en blauw heeft nog 
aandacht nodig. 

-  Inlooptijd staat nog op 8.30u. Indien 
dit blijft dit ook meenemen in uren 
personeel. 

- Plattegrond klassen moet nog 
aangepast worden. 

- Vrijwillige ouderbijdrage wordt 
stichting breed bekeken hoeveel 
ouders deze voldoen. 

 

14 Vakantierooster schooljaar 
2021-2022 

Gezamenlijke studiedag GOO en studiedagen 
octopus zijn nog in te plannen 

 

15 Rondvraag - Argo geeft aan, de voorkeur te hebben 
om volgend schooljaar de KC-
Raadsvergaderingen van Octopus, 
Regenboog en Cornelius niet meer op 
dezelfde data te laten plaatsvinden. Is 
niet ideaal gebleken. 

- De Arbo Quick Scan momenteel 
anoniem ingevuld kan worden voor 
het personeel van onderwijs en 
opvang.(welbevinden) 

- René vraagt of er vanuit school ook 
nog een terugkoppeling is gedaan naar 
Mevrouw Jonkers over haar reactie 
over verkeerssituatie Parkweg. Berry 
neemt dit op zich. 

 

  



Volgende vergadering:    
woensdag 30-06-2021 (Marcia)  
opstartvergadering nieuwe schooljaar (Gera)  
  
N.B.: Indien de geplande notulist niet aanwezig is, neemt de eerstvolgende persoon het over. De beurt 
wordt dan geruild.  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
 


